



ANTON BRUEHL

It is not essential to tailor a suit by hand. Perfectly good ready to wear clothes can be made almost entirely by machine. For that matter, Grand Rapids is turning out satisfactory reproductions of Sheraton sideboards and only the very expensive foreign cars persist in using hand-forged parts. • In spite of all this, there are thousands of New Yorkers who insist that only ten fingers working with needle and thread can produce a subtly curving shoulder line, a properly accented waist or a lapel with the right degree of roll. • In deference to their opinions Town Series Suits are tailored by hand and we will continue to do them that way until the Machine Age develops a better method. \$55, \$65, \$75, lined with silk.

THE WEBER and HEILBRONER SHOPS



Es ist nicht nötig, einen Anzug mit der Hand zu nähen. Tadellose Fertigung kann fast ganz maschinell hergestellt werden. Auch „Grand Rapids“ liefert befriedigende Reproduktionen von Sheraton-Büfets, und nur die teuersten ausländischen Automobile haben handgeschmiedete Teile. Trotz alledem gibt es tausende von New Yorkern, die behaupten, daß nur 10 Finger mit Nadel und Faden eine feingeschwungene Schulterkurve, eine gute Taillinie oder einen richtig gerollten Aufschlag hervorbringen können. Mit Rücksicht auf ihre Meinung werden unsere „Town Series“ Anzüge handgearbeitet, und wir werden sie weiter so herstellen, bis das Zeitalter der Maschine eine bessere Methode findet. Auf Seide gefüttert \$ 55, \$ 65, \$ 75.

Text und Form:
SILAS SPITZER

Phot. ANTON BRUEHL